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Fagutvalget 
Institutt for statsvitenskap 
Det samfunnsvitenskapelige fakultet 
 

Møtereferat  
 

Til:  Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap 

Dato:   Torsdag 03. mars 2022 

Tid:  08:15-10:00 

Sted:  Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo 
Ordstyrer: Elena Cecilia Guzmàn Hjertø 

Referent:  Isak Rasmus Gilberg Nyjordet  

 

Tilstede:  Anton Kristian Bugge   Fravær:  

  Elena Cecilia Guzmàn Hjertø 

  Nora Sulejmani 

  Åsa Nygaard Wik 

  Fredrik Rinde Thorstensen 

  Beate Solstrand Baklund  

  Lily Morken 

  Isak Rasmus Gilberg Nyjordet   

 

V22/024 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat 
 
Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt. 

 

 

V22/025 Orientering fra verv 
Utvalgsleder v/ Elena 

- Intet å orientere. 

 

DMS v/ Beate 

- Zoon politikon har søkt om Frifond. Machiavelli har generalforsamling mandag 7. 

mars.  

 

Sekretariat v/ Isak 

- Håper alle har fått tilgang til 214 nå, bare å si fra hvis det ikke er i orden. 

 

Økonomi v/ Åsa 

- Har fått tilgang til konto.  

 

Kommunikasjon v/ Lily 

- Kan ordne plakater når vi vet hva vi skal gjøre til arrangementene under 

Aktualitetssymposiet.  

 

Arrangementer v/ Nora 
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- Intet å orientere. 

 

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Isak 

- Jobber i arrangementskomité med å planlegge arrangementer, men er bare to stykk så 

litt begrenset.   

 

Instituttstyret v/ Elena 

- Intet å orientere. 

 

Programrådet v/ Anton og Fredrik 

- Anton: det er programrådsmøte i dag.  

 

V22/026 Diskusjon om Aktualitetssymposiet 
Elena redegjør: 

- Én måned til Aktualitetssymposiet. Bør få på plass hvilke arrangementer vi tenker og 

fordele ansvar. Tidligere har det vært to arrangementer om dagen og ett på kveldstid.  

 

● Anton: lånekassen, bolig, SiO.  

o Isak: går an å invitere professor som var gjesteforeleser i STV2220.  

o Anton: SVFF skal også ha debatt om boligpolitikk.  

o Beate: kan ha foredrag eller samtale i stedet for debatt 

o Lily: går an å invitere organisasjoner som jobber for studenter i 

boligspørsmålet. Ha stands med foreningene. 

o Åsa: ha en dialog med SVFF slik at vi ikke planlegger det samme som dem. 

o Elena: kan høre med SVFF hvordan de vinkler det. Hadde vært fint med 

stands. 

o Åsa: best på onsdag 

● Elena: lånekassen og studentstøtte. Veldig relevant. 

o Beate: kan da invitere politikere? 

o Lily: ungomspolitikere? 

o Åsa: fint å invitere professor også for å kunne ta opp hvorfor det ikke skjer 

noe.  

o Elena: oppsummerende samtale til slutt på torsdag, hvordan vil framtiden se 

ut.  

o Lily: kan ha konkurranse: gjett hvor mye leiligheten koster. 

o Elena: Beate og Lily tar ansvar for messe i foajeen (onsdag)? 

o Elena: invitere minister for høyere utdanning, eller annen minister. Verdt å 

spørre.  

o Åsa: foredrag er kanskje best med minister. 

o Beate: ja, større sjanse for at minister kommer hvis det skjer på deres 

premisser. 

o Anton: bør kanskje satse på minister for høyere utdanning, siden det er mer 

relevant for studenter. 

o Elena: skal vi prøve å invitere minister? 

o Nora: taper ikke noe på å spørre. 

o Anton: hadde vært spennende å stille SiO litt til veggs, konfrontere om høye 

boligpriser.  

o Åsa: bruker argumentet om at de følger boligmarkedet, men er det ikke heller 

SiO sitt formål å ikke gjøre det? 
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o Anton: mer interessant å ha fokus på bolig nå enn hvordan det er i framtiden. 

o Elena: bolighaier og studenter, Isak tar ansvar her. 

● Åsa: kanskje lurt å trekke inn andre tema? Psykisk helse for eksempel? 

o Nora: hvordan greie seg som student?  

o Lily: skal ha en livepod på U1 i Arbeidslivsdagene, kanskje noe lignende? 

o Anton: knytte psykisk helse opp mot studentfrivillighet for eksempel.  

o Åsa: da kan DMS-foreningene også promotere seg.  

o Elena: psykisk helse og stands med foreninger i stedet for messe.  

o Elena: panelsamtale om studiestøtte. Med ungdomspolitikere.  

o Elena: Aktivisere DMS-foreningene i Aktualitetssymposiet. Arrangere en 

felles studentpils på statsvitenskap, både bachelor og master. Passer bra på 

onsdag. 

o Beate: bedre torsdag.  

o Elena: Beate blir kontaktperson for dette, siden det er med DMS. 

o Anton: er quiz på U1 den torsdagen 

o Beate: da blir det studentpils på onsdag 

o Elena: siste arrangement blir professorlunsj. Knytter temaene for Akt.symp. 

(bolig, studiestøtte, psykisk helse) til OPA. 

o Åsa: er satt av 10 000 til Akt. Symp: gir ikke honorar til de som deltar, men for 

eksempel blomster eller lignende. Har ca. 3000 per dag. Kan utarbeide 

budsjett.  

o Beate: leie lokale til studentpils? 

 

Oversikt over arrangementer under Aktualitetssymposiet og hvem som har ansvaret: 

 

Tirsdag Onsdag Torsdag 

Studiestøtte panelsamtale  
- Nora & Beate  

 

ALU  Bolighaier og studenter nå 
- Isak  

Høyere 
utdanningsminister?  

- Elena & Anton 

Psykisk helse 
- Lily & Åsa 

Professor lunsj m/ Signy/ 
Kolltveit 

- Fredrik & Anton   

- Quiz m/ ZP og LM  - Studentpils / DMS   

 
 
V22/027 Diskusjon om Åpen dag 
Elena redegjør: 

- Om en uke er det åpen dag, 10. mars. Videregående-elever kommer hit. Vi trenger 

folk til å stå på stand. Fra 9 til 11, 11 til 13 eller 13 til 15. 

 

● Anton: skal vi promotere statsvitenskap? 

o Elena: ja. 

 

Kl. 09 til kl. 11: Nora, Lily og Isak.  

Kl. 11 til kl. 13: Sigve, Anton og Fredrik 

Kl. 13 til kl. 15: Elena, Beate og Åsa 
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V22/028 Vedtak av budsjett 2022 
Åsa redegjør: 

- Vi diskuterte budsjett forrige gang. Redegjorde for endringer som ble gjort på forrige 

utvalgsmøte. Budsjettet ligger ute. Er ganske likt som forrige budsjett. Har 

hovedsakelig flyttet penger fra poster som har gått i pluss til poster som har gått i 

minus. (Se sak V22/028 i andre innkalling for mer informasjon og forslaget til 

vedtak.) 

 

Forslaget til budsjett 2022 vedtatt ved akklamasjon.  

 

V22/029 Eventuelt 
- Ingen eventuelle saker.  

  

 

Møtet er hevet 09:28 

 

 

Med vennlig hilsen, 

 

Elena Cecilia Guzmàn Hjertø Isak Rasmus Gilberg Nyjordet  

Utvalgsleder    Utvalgssekretær 

Fagutvalget for ISV    Fagutvalget for ISV 


